
PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Handlu, Usług, 
Bezrobocia i Opieki Społecznej oraz Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony 
Środowiska, Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa Rady Gminy Świdwin 

odbytego w dniu 24 listopada 2009 roku 
 
 

Stan członków Komisji ............................. 9 
Obecnych na posiedzeniu ......................... 9 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
� Pan Kazimierz Lechocki - Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Krzysztof Kaszuba - Zastępca Przewodniczącego Rady 

Gminy 
� Pani Dorota Rakowska - Zastępca Przewodniczącego Rady 

Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec - Wójt Gminy 
� Pani Halina Czajkowska - Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska - Skarbnik Gminy 
� Pani Jolanta Jabłońska Wojciul - Prezes Międzygminnego Zakładu 

Gospodarki Odpadami w Wardyniu 
górnym 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Działalność Międzygminnego Zakładu Gospodarki Odpadami                  
w Wardyniu Górnym 

2. Podsumowanie wykonanych prac remontowych na terenie gminy w 2009 
roku 
� drogi 
� chodniki 

3. Wolne wnioski 
 
Ad.1. DZIAŁALNOŚĆ MIĘDZYGMINNEGO ZAKŁADU GOSPODARKI 

ODPADAMI  W WARDYNIU GÓRNYM 
 

Prezes Międzygminnego Zakładu Gospodarki Odpadami w Wardyniu Górnym 
Pani Jolanta Jabłońska Wojciul poinformowała co się zmieniło od czasu 
ostatniego spotkania, czy jest lepiej, czy gorzej. 
Wynik finansowy Zakładu za 9 miesięcy tego roku jest zdecydowanie lepszy niż 
w roku 2008. 
Rok 2008 zamknęliśmy stratą 551 tys.zł. W tym roku (przewidywalnie) 
zamkniemy się wynikiem zerowym. Perspektywy tez wyglądają lepiej.  
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Wspólnicy podjęli decyzję o podwyższeniu kapitału zakładowego na ogólną 
kwotę 350 tys.zł. w podziale proporcjonalnie do udziałów jakie wspólnicy 
posiadają. 
Jak długo trzeba będzie dokładać – Pani Prezes nie posiada takiej wiedzy. 
Wynika to z tego, że do Spółki trafia tylko 50 % odpadów komunalnych. 
Sytuacja może się jednak zmienić na lepsze, ponieważ współpracą 
zainteresowane jest Miasto Białogard.  
 
Radni zainteresowani są jak przedstawia się ilość udziałów w poszczególnych 
gminach na dzień dzisiejszy, a jak w planie na 2010 rok. 
 
Pani Prezes podała: 
 

Ilość udziałów 
GMINA Na dz.dzisiejszy w 2010 roku 

 
Wartość  
udziałów 

Starostwo Świdwin 48 137 68.500,00  
Połczyn 73 208 104.000,00  
Czaplinek 63 179 89.500,00  
Świdwin 26 74 37.000,00  
Sławoborze 
Rąbino 

po 18 
 

po 51 po 25.500,00  

 
Pani Prezes poinformowała również, że Spółka odprowadza co miesiąc tzw. 
Opłatę Marszałkowską w kwocie 50 tys. co daje sumę 600 tys. rocznie. 
 
Pan Wójt poinformował, że Marszałek nie ma możliwości umorzenie tej opłaty, 
ale można uzyskać pozwolenie, aby w ramach tych pieniędzy Spółka mogła 
zakupić np. sito lub samochód.   
 
Ad.2. PODSUMOWANIE WYKONANYCH PRAC REMONTOWYCH 

NA TERENIE GMINY W 2009 ROKU 
� drogi 
� chodniki  

 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec złożył sprawozdanie z wykonanych prac 
remontowych na terenie gminy w 2009 roku: 
 
1. Remonty chodników i przystanków 
 

� chodnik i remont przystanku autobusowego w Osowie 
� chodnik w Niemierzynie 
� chodnik w Klępczewie 
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� remont chodnika w Lekowie 
� odnowienie przystanków: w Krosinie, Przymiarkach, Rusinowie, 

Berkanowie, Smardzku 
 
2. Remonty dróg 
 

� remont dróg gminnych na terenie sołectw Kluczkowo, Bierzwnica 
� remont drogi gminnej na terenie Rusinowa 
� remonty bieżące: Berkanowo, Oparzno, Rogalino, Kluczkowo-

Cieszeniewo, Kluczkowo-Chomentowo, Bierzwnica Kolonia 
 
3. Remonty przepustów 
 

� remont przepustów szt. 2 w Rusinowie przy udziale Nadleśnictwa                      
6 tys.zł.  

� remont przepustu Świdwinek przy udziale Zarządu Melioracji 
 
Pan Wójt poinformował również, że do Gminy wpłynęło 16 wniosków                        
o dofinansowanie przydomowych oczyszczalni ścieków. Zgodnie z podjętą 
przez Radę Gminy uchwałą wysokość dofinansowania wynosi 2.500 zł.  
Wpłynęło mniej wniosków, niż zakładał budżet gminy na 2009 rok. W związku 
z powyższym zostały pieniądze. Pan Wójt zwrócił się z prośbą o akceptację 
podwyższenia dofinansowania o 500 zł. do złożonego wniosku. 
 
Radni wyrazili zgodę na dofinansowanie do kwoty 3.000 zł.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 
 


